
Protokół Nr 5.2022 

ze wspólnego posiedzenie komisji stałych Rady Gminy Górzyca  

27 czerwca 2022 r.  godz. 15
00 

 

Przewodniczący posiedzenia Krzysztof Bańka otworzył wspólne posiedzenie 

komisji stałych rady. Powitał wszystkich uczestników posiedzenia komisji. 

 

Przewodniczący poinformował, że w posiedzeniu udział wzięły niżej 

wymienione komisje:  

  

1) Komisja Rewizyjna (obecnych 3 członków na skład osobowy 4); 

2) Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (obecnych 2 na skład osobowy 3)  

3) Komisja Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej (obecnych         

4 członków na  skład osobowy 4) 

4)  Komisja Sfery Socjalnej (obecnych 4 członków na skład osobowy 4). 

  

Przewodniczący posiedzenia stwierdził, że ogółem obecnych jest 13 radnych – 

lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący posiedzenia spytał czy radni zgłaszają propozycje do porządku 

posiedzenia komisji. 

 

Nie zgłoszono żadnych propozycji z porządku obrad posiedzenia Komisji. 

 

Porządek obrad: 

 

1. Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Górzyca za 2021.  

2. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego Gminy Górzyca za 

2021 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Górzyca za 

2021 r. 

3. Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w 

piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz wprowadzenia 

regulaminu określającego zasady prowadzenia handlu w piątki i soboty przez 

rolników i ich domowników. 

4. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniego Programu 

Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy Górzyca na lata 2022-

2026. 

5. Projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa                       

w Gminie Górzyca na rok szkolny 2022-2023. 

6. Sprawozdanie z działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej w Górzycy za 

2021 rok. 

7. Plan działań szkół i Gminnego Ośrodka Kultury w okresie wakacyjnym. 

8. Wolne wnioski i informacje. 



Realizacja porządku obrad: 

 

Ad. 1 
Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Górzyca za 2021.  

 

Raport przedstawił i omówił Wójt Gminy Górzyca Robert Stolarski. 

 

Brak dyskusji. 

 

Opinia Komisji Sfery Socjalnej w głosowaniu jawnym,  pozytywna: na 

obecnych 4 członków ze składu komisji - 4 głosy „za”. 

 

Ad. 2 

Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego Gminy Górzyca za 

2021 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Górzyca za 2021 

r. 

 

Sprawozdania przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Beata Gołębiowska. 

 

Brak dyskusji. 

 

Opinia Komisji Sfery Socjalnej w głosowaniu jawnym,  pozytywna: na 

obecnych 4 członków ze składu komisji - 4 głosy „za”. 

 

Ad. 3 

Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w 

piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz wprowadzenia 

regulaminu określającego zasady prowadzenia handlu w piątki i soboty przez 

rolników i ich domowników. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Kierownik Referatu Rozwoju 

Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej Agnieszka Nerko. 

 

Radna Stanisława Urban zapytała czy będą pobierane opłaty za prowadzenie 

handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz wprowadzenia 

regulaminu określającego zasady prowadzenia handlu w piątki i soboty przez 

rolników i ich domowników? 

Kierownik Referatu Agnieszka Nerko odpowiedziała, że uchwała reguluje te 

kwestie i zwalnia z ponoszenia opłat za handel w piątki i soboty.  

 

Brak dalszej  dyskusji. 

 



Opinia Komisji Sfery Socjalnej w głosowaniu jawnym,  pozytywna: na 

obecnych 4 członków ze składu komisji - 4 głosy „za”. 

 

Ad. 4 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniego Programu Gospodarowania 

Mieszkaniowym Zasobem Gminy Górzyca na lata 2022-2026. 

 

Projekt uchwały przedstawił i omówił Kierownik Zakładu Gospodarki 

Komunalnej Tomasz Stupienko. 

 

Brak dyskusji. 

 

Opinia Komisji Sfery Socjalnej w głosowaniu jawnym,  pozytywna: na 

obecnych 4 członków ze składu komisji - 4 głosy „za”. 

 

Ad. 5 

Projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa                       

w Gminie Górzyca na rok szkolny 2022-2023. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Kierownik Urzędu Stanu Cywilnego 

Katarzyna Strzelecka. 

 

Radny Krzysztof Krupa zapytał czy w sytuacji zmiany ceny paliwa będzie 

obowiązywała średnia cena paliwa wykazana w uchwale? 

Kierownik Katarzyna Strzelecka odpowiedziała, że tak, można podjąć uchwałę 

kolejną która będzie określała aktualne średnie ceny paliwa. 

  

Brak dalszej dyskusji. 

 

Opinia Komisji Sfery Socjalnej w głosowaniu jawnym,  pozytywna: na 

obecnych 4 członków ze składu komisji - 4 głosy „za”. 

 

Ad. 6 

Sprawozdanie z działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej w Górzycy za 

2021 rok. 

 

Sprawozdanie przedstawił i omówił Kierownik Zakładu Gospodarki 

Komunalnej Tomasz Stupienko. 

 

Radna Stanisława Urban zapytał czy duże są zaległości w płatnościach za wodę 

i ścieki? 

Kierownik Tomasz Stupienko odpowiedział, że nie, ponieważ staramy się na 

bieżąco weryfikować płatności zobowiązań za wodę i ścieki i szybko 



reagujemy. Z dłużnikami zawierane są porozumienia w sprawie zapłaty 

zaległych zobowiązań stosując ustalenia dotyczące terminów i kwot zaległości. 

 

Radny Krzysztof Krupa zapytał ile kosztuje koszenie trawy w Gminie? 

Kierownik odpowiedział, że to zadanie realizowane jest w ramach funduszu 

sołeckiego, Zakład Gospodarki Komunalnej wykasza tereny gminne publiczne. 

 

Radny Ireneusz Grzesiak poruszył temat słabego ciśnienia wody w wodociągu? 

Kierownik ZGK wyraził opinię w tej sprawie i stwierdził, że ten problem nasila 

się w miesiącach letnich i jest to spowodowane nadmiernymi podlewaniem 

ogródków i trawników. Dodał, że niestety instalacja wodociągowa wymaga 

modernizacji, ale również powodują to problemy hydrologiczne. 

 

Brak dalszej dyskusji. 

 

Opinia Komisji Sfery Socjalnej w głosowaniu jawnym,  pozytywna: na 

obecnych 4 członków ze składu komisji - 4 głosy „za”. 

 

Ad. 7 

Plan działań szkół i Gminnego Ośrodka Kultury w okresie wakacyjnym. 

 

Plany przedstawiła i omówiła: 

- Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury Małgorzata Gniewczyńska i Dyrektor 

Szkoły Podstawowej w Górzycy Ewa Thiemann. 

 

Brak dyskusji. 

 

Opinia Komisji Sfery Socjalnej w głosowaniu jawnym,  pozytywna: na 

obecnych 4 członków ze składu komisji - 4 głosy „za”. 

 

Ad. 8 

Wolne wnioski i informacje. 

- Sekretarz Gminy Anna Kwiek-Judycka poinformowała, że na sesji zostanie 

przedłożony radnym projekt uchwały  w sprawie oddania w dzierżawę 

nieruchomości na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata, który Wójt będzie 

wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad sesji. 

 

Z uwagi na wyczerpanie tematów i brak dalszej dyskusji Przewodniczący 

posiedzenia zakończył wspólne posiedzenie Komisji Stałych Rady Gminy 

Górzyca. Godz. 16
25

. 

 

Na tym protokół zakończono.    Przewodniczący posiedzenia 

Protokołowała Grażyna Markowska.        (-)Krzysztof Bańka    


